

SYARAT KEMASUKAN PROGRAM PENGAJIAN PRASISWAZAH SESI 2017/2018

BIL	(i) (ii) (iii) Program Pengajian Kod Program Tempoh Pengajian	Kelayakan Minimum STPM Sesi Akademik 2017/2018	Kelayakan Minimum Matrikulasi/Asasi Sesi Akademik 2017/2018	Kelayakan Minimum STAM Sesi Akademik 2017/2018	Kelayakan Minimum Diploma/Setaraf Sesi Akademik 2017/2018
FAKULTI KEMANUSIAAN, SENI DAN WARISAN					
SARJANA MUDA SAINS SOSIAL DENGAN KEPUJIAN 6 SEMESTER (3 TAHUN)					
1	HA02 Komunikasi	Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) dalam tiga (3) mata pelajaran termasuk Pengajian Am diperingkat STPM.			Memiliki Diploma yang berkaitan dari Institusi Pendidikan yang diiktiraf oleh Senat Universiti Malaysia Sabah.
2	HA12 Hubungan Industri	Dan Mendapat sekurang-kurangnya Tahap 2 (Band 2) dalam Malaysian University English Test (MUET)			Dan Mendapat sekurang-kurangnya Tahap 2 (Band 2) dalam Malaysian University English Test (MUET)
3	HA14 Sosiologi dan Antropologi	Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM.			Memiliki Diploma yang berkaitan dari Institusi Pendidikan yang diiktiraf oleh Senat Universiti Malaysia Sabah. Atau Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM
4	HA15 Hubungan Antarabangsa	Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM. Dan Mendapat sekurang-kurangnya Tahap 2 (Band 2) dalam Malaysian University English Test (MUET)			Memiliki Diploma yang berkaitan dari Institusi Pendidikan yang diiktiraf oleh Senat Universiti Malaysia Sabah. Atau Mendapat sekurang-kurangnya PNGK 2.50 pada peringkat STPM Dan Mendapat sekurang-kurangnya Tahap 2 (Band 2) dalam Malaysian University English Test (MUET)
5	HA18 Geografi	Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (NGMP 3.00) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none">Geografi			Tidak Ditawarkan
6	HA24 Sejarah	Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (NGMP 3.00) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut: <ul style="list-style-type: none">Sejarah			Memiliki Diploma yang berkaitan dari Institusi Pendidikan yang diiktiraf oleh Senat Universiti Malaysia Sabah. Atau Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (NGMP 3.00) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut; <ul style="list-style-type: none">Sejarah
SARJANA MUDA SASTERA DENGAN KEPUJIAN 6 SEMESTER (3 TAHUN)					
7	HA05 Pengajian Seni Muzik#	Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) dalam tiga (3) mata pelajaran termasuk Pengajian Am diperingkat STPM. Keutamaan diberikan kepada calon yang mempunyai kelayakan berikut: <ul style="list-style-type: none">Berkebolehan menyanyi; <i>atau</i>Boleh bermain sekurang-kurangnya satu jenis alat Muzik Kontemporari atau tradisional (setara dengan gred 3 Associated Board Of The Royal School Of Music (ABRSM)).			Memiliki Diploma dalam bidang Seni Muzik atau dari Institusi Pendidikan yang diiktiraf oleh Senat Universiti Malaysia Sabah. Dan Lulus temu duga dan ujian bakat yang telah ditetapkan.

		<p style="text-align: center;">Dan</p> <p>Lulus temu duga dan ujian bakat yang telah ditetapkan.</p>			
8	HA11 Pengajian Seni Kreatif	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Bahasa Malaysia/Bahasa Melayu <p style="text-align: center;">Atau</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kesusasteraan Melayu 			Memiliki Diploma yang berkaitan dari Institusi Pendidikan yang diiktiraf oleh Senat Universiti Malaysia Sabah.
SARJANA MUDA TEKNOLOGI SENI VISUAL DENGAN KEPUJIAN 6 SEMESTER (3 TAHUN)					
9	HA32 Teknologi Seni Visual#	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred B (NGMP 3.00) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut;</p> <ul style="list-style-type: none"> • Seni Visual <p style="text-align: center;">Dan</p> <p>Lulus temu duga dan ujian bakat yang telah ditetapkan.</p>			<p>Memiliki Diploma yang berkaitan dari Institusi Pendidikan yang diiktiraf oleh Senat Universiti Malaysia Sabah.</p> <p style="text-align: center;">Dan</p> <p>Lulus temu duga dan ujian bakat yang telah ditetapkan.</p>
SARJANA MUDA PENDARASAN ISLAM DENGAN KEPUJIAN 7 SEMESTER (3.6 TAHUN)					
9	HAXX Pendarasan Islam#	<p>Mendapat sekurang-kurangnya Gred C (NGMP 2.00) pada peringkat STPM dalam mata pelajaran berikut;</p> <ul style="list-style-type: none"> • Pengajian Am • Dua mata pelajaran lain <p style="text-align: center;">Dan</p> <p>Lulus bahasa Arab/Pendidikan Islam di peringkat SPM atau yang setara dengannya.</p> <p style="text-align: center;">Dan</p> <p>Lulus temu duga yang telah ditetapkan.</p>		<p>Memiliki Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM) dengan mendapat sekurang-kurangnya pangkat Jayyid</p> <p style="text-align: center;">Dan</p> <p>Lulus bahasa Arab/Pendidikan Islam di peringkat SPM atau yang setara dengannya.</p> <p style="text-align: center;">Dan</p> <p>Lulus temu duga yang telah ditetapkan</p>	